
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde nr. 2 
 
Tid Tirsdag den 24. september klokken 17:00 – 20:00 
Sted Medarbejderrummet, A-bygningen 1. sal  
 
Afbud: Nicolai, Lise, Anne, Jon  

 

1.  Godkendelse af dagsorden og referat samt valg af mødeleder 
 
Referatet sendes til Dennis til skolens hjemmeside.  
 

2.  Nyt fra elevrådet 
 
Alle tre faser arbejder med trivsel i forbindelse med flytning til de nye 
bygninger og for at nuancere den årlige trivselsundersøgelse. 
Elevrødderne er kommet med input til trivsel gennem vores tre 
flyttekasser: 
Ting vi ønsker at beholde (tage med over på Skolen ved Dybbølsbro) - 
Ting vi ønsker at smide ud –  
Ting vi tænker, der skal på lager og repareres, inden de tages frem igen.  
 
Udskolingen:  
Valg af forperson og næstforperson finder sted ved kommende 
elevrådsmøde. 
  

3.  Evaluering af årets første kontaktforældremøde 
v.  Mikkel, Helene og Anne 
 
Punkter fra kontaktforældremødet blev drøftet: 

a) Rollen som kontaktforældre 
b) Nyt fra faserne 

 
Tema til kontaktforældremødet den 6. februar 2025: 

- Dele viden fra forældre til forældre 
Tovholdere: Johan, Marie-Louise, Elsebeth 
 

4.  Status og final touch på planlægning af lærernes dag  
v. Mikkel 
 
Invitationer er sendt ud til kontaktforældre, så de kan hjælpe med at 
rekruttere forældre til lærernes dag.  
 
Borddækning: ledelsen 
Indkøb: Mia, Elsebeth, Johan 
 

5.  Forslag fra skolens MED udvalg om at ændre betegnelsen 
”trivselsforældre” og i stedet kalde dem ”aktivitetsforældre” 
Oplæg til drøftelse v. René 
 
 



 
Bestyrelsen har drøftet forslaget og ser signalværdien i betegnelsen 
”trivselsforældre” som vigtig, da trivsel er et samarbejde mellem skole 
og forældre. Bestyrelsen anerkender, at der skal en tydelig beskrivelse 
af, hvad rollen indeholder og forventninger til den. 
 

6.  Spisning – herunder nyt fra faserne 

7.  Planlægning af kommende kontaktforældremøde 14. november 
 
Mødet afholdes i de nye bygninger på Skolen ved Dybbølsbro. 
Tema – rundvisning og indsigt i de nye bygninger. 
 
Hensigten med kontaktforældremødet er, at kontaktforældrene kender 
bygningerne og tankerne bag, så de kan folde det ud til alle forældre og 
bakke op om det.  
 
Tovholdere: Johan, Elsebeth, Mia, Mikkel 
 

8.  Elevtrivsel  
– gennemgang af data fra dette års trivselsmåling  
v. Johan og ledelsen med efterfølgende drøftelse 
 
Præsentation af udpluk fra dette års trivselsmåling (4.-9. klasse). 
 
Den generelle trivsel ligger nogenlunde på niveau med sidste års 
trivselsundersøgelse.  
Skolen næste skridt i arbejdet med trivslen er være mere nysgerrig på 
resultaterne og trivslen generelt ved at kigge ned i rapporterne i 
faserne og tale mere med eleverne om, hvordan de har det.  
 
De tre elevråd er allerede i gang med en proces om trivslen i de tre 
faser; hvad der tages med til de nye bygninger, hvad der skal gemmes 
og hvad der skal væk. 
 

9.  Skoleudviklingssamtalen den 1. oktober 16.00-18.00 
Gennemgang v. ledelsen af planen/indhold samt drøftelse af 
bestyrelsens rolle til samtalen 
 
Indhold 

- Faglige resultater og tiltag i dansk og matematik  
- Processer omkring flytning 
- KKFO 
- Trivsel 

 

10.  Status på flytning  
v. ledelsen – herunder Mikkels dialog med Skolen på Sluseholmen  
 
Skolebestyrelsen har tilbudt deres bidrag og hjælp til flytteprocessen. 
 
Mikkel har været i dialog med Skolen på Sluseholmen omkring deres 
erfaringer med, hvordan skolebestyrelsen kan understøtte og hjælpe i 
flytteprocessen. Mikkel fik input til, at skolebestyrelsen går i dialog med 



 
 

Referent: Louise 24. september 2024 

forvaltningen omkring trafik og sikker skolevej ved Skolen ved 
Dybbølsbro. Det kan være en fordel med tydelig kommunikation til 
forældre om evt. fejl og mangler i en periode, så ledelsen ikke får 
beskeder fra forældre, når ting ikke virker. Generelt har der været rigtig 
godt styr på flytteprocessen på Sluseholmen. 
 
Skolebestyrelsen går videre med trafik og sikker skolevej og kontakter 
Teknik- og Miljøforvaltningen. 
 

11.  Princip om forældrebetaling 
 
Drøftelse af de nuværende principper om forældrebetaling og 
beslutning om, at de nuværende principper fastholdes. 
 

12.  Opsamling fra mødet: Punkter til kommende møder 
 

- Trafik og sikker skolevej. Opfølgning på skolebestyrelsens 
kontakt til Trafik og Miljøforvaltningen 

 

13.  Eventuelt 
 


